
          SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI EDUKACJI, KULTURY  SPORTU  

                                                        W ROKU 2020 

 

 

 Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pracowała w składzie: 

Alicja Żaguń – przewodnicząca Komisji 

Adam Michalak – zastępca przewodniczącej 

Członkowie Komisji: 

Andrzej Bąbka 

Dariusz Chojnacki 

Bartłomiej Czaki 

Agnieszka Dorawa 

Justyna Gapska 

Beata Kołota 

Szymon Raczyński 

 

W roku 2020 odbyto 9 posiedzeń, z czego 3 odbyto wspólnie z innymi komisjami Rady 

Miejskiej. 6 posiedzeń poświęcono w całości realizacji planu pracy.   

 Komisja Edukacji, Kultury i Sportu odbyła wizytę w Soleckim Centrum Kultury. 

Zapoznała się z budżetem instytucji, strukturą organizacyjną, zatrudnieniem, planem pracy na 

rok 2020, funkcjonowaniem działającego w ramach SCK kina.  

 Członkowie Komisji spotkali się z przedstawicielami organu prowadzącego 

przedszkola  i zapoznali się z zasadami funkcjonowania i finansowania przedszkoli 

publicznych, zasadami przekazywania dotacji i wysokością subwencji. 

 Odbyto spotkanie z Prezesem Telewizji Solec. Radni wysłuchali informacji na temat 

wysokości opłat, liczby abonentów, planów inwestycyjnych i koncepcji rozwojowych 

telewizji. 

 W sierpniu bieżącego roku odbyło się spotkanie członków Komisji EKiS  z 

dyrektorami szkół i przedstawicielami organu prowadzącego. Tematem spotkania było 

bezpieczeństwo w szkole. Dyrektorzy przedstawili rodzaje zagrożeń, z którymi spotykają się 

dzieci i młodzież, środkami zaradczymi i działaniami podejmowanymi przez szkoły wraz z 

instytucjami wspomagającymi. Omówiono też funkcjonowanie szkół w warunkach pandemii i 

związane z nią problemy.  

 Nie zrealizowano w 2020 dwóch punktów planu pracy, w związku z czym Komisja 

zwróciła się do Przewodniczącego Rady Miejskiej z wnioskiem o przeniesienie ich do 

realizacji w roku 2021. Oba punkty dotyczą wizyt Komisji w przedszkolach : punkt 6 – w 

Ochronce Sióstr Służebniczek, punkt 7 – w Przedszkolu Publicznym „Promyczek”. Z uwagi 

na utrzymujący się na terytorium Rzeczpospolitej Polskiej stan epidemii wywołany 

zakażeniami wirusem SARS-C0V-2 oraz fakt, że w Komisji EKiS pracuje aż 9 radnych, 

uznano, że oba te punkty planu pracy należy przesunąć na późniejszy okres. Licząc się z tym, 

że ich realizacja w roku 2020 może być niemożliwa, część punktu 6 zrealizowano podczas 

spotkania poświęconego punktowi 5. planu pracy, rezygnując z wizyty w Ochronce. Radni 

zapoznali się wtedy z ogólnymi zasadami funkcjonowania i finansowania przedszkola 

niepublicznego.  

 

 Troje członków Komisji EKiS pracowało w komisji , której celem było wyłonienie 

beneficjentów Nagród Burmistrza.  

Po raz dwunasty Komisja wykonywała postanowienia zawarte w uchwale z dnia 26 marca 

2009 r. w sprawie przyznania Nagród Radnych Rady Miejskiej Solca Kujawskiego”. Na 

mocy tej uchwały przyznano 27 nagród po 500 złotych każda. 



 Na prośbę Prezes Stowarzyszenia Rozwoju Solca Kujawskiego, przewodnicząca  

Komisji EKiS brała udział w pracach Komisji Stypendialnej przyznającej stypendia 

rozwojowe. 

 

Członkowie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu analizowali przedstawione radnym projekty 

uchwał i dostarczone materiały oraz uczestniczyli w realizacji zadań stałych, przyjętych w 

planie pracy.  

 

  

 

 

 

 

      Przewodnicząca Komisji EKiS 

 

 

       Alicja Żaguń 


